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Inleiding
Naar aanleiding van uw publicatie in de Medemblikker courant van donderdag  20 Okt 2021 met de 
mogelijkheid om zienswijze in te dienen betreft het realiseren van woningen, winkels en horeca en 
het herinrichten van terreinen op en bij het perceel Dam 4 in Medemblik, en het herinrichten van 
het busstation Overtoom en het parkeerterrein aan het Kerkplein in de Stad Medemblik. Deze 
openbare stukken lagen vanaf 22.Oktober 2021 gedurende 6 weken ter inzage. Ik heb gebruik 
gemaakt van de mogelijkheid om de openbare stukken in te zien en heb daar een paar vragen over.

1. Klopt het dat op de tekening betreft de nieuwe situatie 7 parkeerplaatsen op het 
Kerkplein haaks langs de overtoom  gesitueerd zijn en de ontsluiting op de Overtoom 
plaats zal vinden en niet vanaf het Kerkplein?

antwoord Ja dat klopt.

2. Bent u op de hoogte betreft de voorwaarden betreft het haaks parkeren rechtstreeks 
op en aan een 50 Km weg en dat dit ten stelligste afgeraden wordt door diverse 
verkeersdeskundige voor wat betreft de verkeersveiligheid?                                                                                                                                       

Antwoord Wij zijn op de hoogte dat aanbevelingen van de CROW dit afraden.

3. Bent u het met GemeenteBelangen eens dat als dit zo uitgevoerd zal worden                                    
er een zeer onveilige en gevaarlijke situatie zal ontstaat doordat de auto’s die 
achteruit rijden de parkeerplaats af nagenoeg geen zicht hebben op het aankomende 
verkeer en achteruit rijdend op de twee rijbanen terecht zullen komen te staan, 
waardoor er ongetwijfeld zeer onnodige ongelukken kunnen ontstaan met alle 
gevolgen van dien.

Antwoord Wij kennen de risico's, u schets nu echter een worst case scenario waarin 
bijvoorbeeld geen rekening is gehouden met de eigen verantwoordelijkheid van de 
bestuurder en de mogelijke herinrichting van de weg.



4. Parkeren haaks of onder een hoek 45 graden op of aan een 50 Km weg is volgens de 
verkeersdeskundige af te raden. Neemt u deze adviezen van de verkeerdeskundige 
serieus. En gaat u dit heroverwegen of gaat u dit aanpassen?                                                                                                                        

antwoord Ja, wij nemen dit serieus. In het licht van de voorgenomen ontwikkelingen rondom 
raadsbesluit met betrekking tot Parkeren Medemblik is ook een onderzoek naar de 
herinrichting van de Overtoom voorzien. Uitgangspunt daarbij is dat de Overtoom en 
30 km/h zone wordt, waarmee de huidige situatie van een tijdelijke aard is. 
Uitvoering hiervan is afhankelijk van toekomstige besluiten van uw Raad over de 
begroting.

5. Of gaat u de Overtoom vanaf het kruispunt N240 er een 30 KM weg van maken.                  
Zodat er dan wettelijk meer mogelijkheden betreft parkeren en er hopelijk een 
veiliger situatie zal ontstaan.

Antwoord Zie Antwoord 4.

6. Op tekening kan ik zien dat u de parkeerplaatsen voor bussen van de stoomtram en 
de cruisevaart t.h.v. de kerk opoffert voor 6 langsparkeerplaatsen voor 
personenauto’s.  (Klopt dit)

Antwoord Ja, dit klopt.

7. Kunt u deze 6 parkeerplaatsen niet aan de beiden kopse kanten creëren zodat de 
benodigde bus parkeerplaats behouden blijft?

antwoord Nee, deze oplossing is niet mogelijk. Bij de kopse kanten van de huidige bus strook is 
geen ruimte, in verband met een inrit en een oversteekplaats.

8. En waar anders heeft u gedacht de bussen voor de cruiseschepen en de stoomtrein 
dan te laten parkeren, om hun passagiers op te halen. Op dit moment zijn er al 150 
cruiseschepen aangemeld die Medemblik zullen aandoen in 2022.

Antwoord Op de lange termijn zullen bus parkeerplaatsen buitendijks worden gerealiseerd. Als 
tijdelijke oplossing tot de realisatie zijn meerdere alternatieven mogelijk die wij nu 
bestuderen.


